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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Garanič: 
Interpelácia sa týka značiek na území mesta, ktoré hovoria o tom, že v prípade zlého 
parkovania budete odtiahnutí a podobne. Takýchto značiek sa nachádza v meste viacero. 
Chcem sa opýtať, máme zazmluvnenú nejakú externú spoločnosť, ktorá vykonáva odťahy na 
území mesta? Alebo plánuje mesto zakúpiť  takéto vozidlo, ktoré by odťahovalo vozidlá, 
ktoré parkujú zle? 
 
PhDr. Čižmár: 
Dlhodobo odstavené autá rieši vo svojej činnosti mestská polícia. Takúto firmu nemáme 
zazmluvnenú.    
 
Mgr. Cabada: 
Mestská polícia zatiaľ zlé parkovanie rieši pokiaľ je tam prítomný majiteľ, resp. vodič auta, 
buď na mieste pohovorom, pokutou. V prípade, že majiteľ prítomný nie je, uloží sa 
blokovacie zariadenie na koleso, alebo sa založí za stierače predvolanka pre neprítomného 
vodiča a vodič je následne riešený už na mestskej polícii. Momentálne nedisponujeme 
žiadnym vozidlom na odťah vozidiel, ani sa neriešilo. Vraky, ktoré boli na území Trebišova, 
bolo ich od začiatku roka 16, 17, aby som bol presný. Tie sa nám podarilo odstrániť hlavne 
formou opätovných výziev majiteľom áut, takže Trebišov máme ku dnešnému dňu relatívne 
vyčistený a ani neplánujeme, žeby sme potom do budúcna riešili odťahovú službu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 


